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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2018/19:22 Ett nationellt biljettsystem för kollektivtrafiken

Den 21 januari 2019 presenterade statsministern sin regeringsförklaring för 
kammaren.  Statsministern nämnde då att ett nationellt biljettsystem för 
kollektivtrafiken skulle införas.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Vilka delar av kollektivtrafiken avser regeringen att införliva i ett nationellt 
biljettsystem för kollektivtrafiken? 

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-01-24
Besvaras senast
2019-02-06 kl. 12.00


